

## Stefan Arn

The trade press regards the award-winning entrepreneur, ETH engineer and experienced turn-around manager in the IT sector and perceived as [«Machinist of UBS Wealth Management»](#). He is praised as the Swiss computer scientist "who brought the successful completion of [mammoth projects](#) for UBS and is counted among the most capable in his field in this country."

Stefan Arn thrives on complex projects, also in crises. Change management of organizations is one of his specialties. A strength he was able to demonstrate time and time again as CIO and head of a global development department at UBS with more than 5,200 employees. His masterpiece is the highly demanding development of a customer-, advisor- and product-related ecosystem for the Global Wealth Management division of UBS and the full-service Bank UBS Switzerland.

Stefan Arn is an entrepreneur at heart. In 1988, he founded AdNovum Informatik AG and built it into one of the leading software companies in Switzerland, with subsidiaries in the USA and Hungary. In 2003, he was named "Entrepreneur of the Year" by Ernst & Young for the successful founding of the AdNovum Group.

## Stefan Arn

Der preisgekrönte Unternehmer, ETH Ingenieur und erfahrene Turnaround-Manager im IT-Bereich wird von der Fachpresse als [«Maschinist der UBS-Vermögensverwaltung»](#) gehandelt. Er wird als Schweizer Informatiker gelobt, «der für die UBS erfolgreich [Mammutprojekte](#) zum Abschluss brachte und hierzulande zu den fähigsten seines Fachs gezählt wird.»

Stefan Arn blüht auf bei komplexen Projekten, gerne auch in Krisensituationen. Das Change-Management von Organisationen gehört zu seinen Spezialgebieten. Eine Stärke, die er als CIO und Leiter einer globalen Entwicklungsabteilung bei der UBS mit mehr als 5'200 Mitarbeitern immer wieder unter Beweis stellen konnte. Die höchst anspruchsvolle Entwicklung einer kunden-, berater- und produktbezogenen Plattform für den globalen Bereich Vermögensverwaltung der UBS und die Universalbank der UBS in der Schweiz ist sein Meisterstück.

Im Herzen ist Stefan Arn Unternehmer. 1988 gründete er die AdNovum Informatik AG und baute diese zu einem der führenden Softwareunternehmen in der Schweiz mit Niederlassungen in den USA und Ungarn aus. 2003 wurde er für die erfolgreiche Unternehmensgründung der AdNovum Gruppe von Ernst & Young als «Entrepreneur of the Year» ausgezeichnet.